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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban megszűnik-e több vidéki kórház aktív 
ellátása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy kiszivárgott  minisztériumi  munkaanyag  szerint  több  vidéki  kórház  elveszítené  ellátását.  A
Veszprém  megyei  kórházhoz  csatolnák  a  farkasgyepűi  tüdőgyógyintézetet,  a  pszichiátriai
rehabilitációs feladatokat ellátó dobai intézményt pedig felszámolnák. Az ajkai kórházba telepítenék
a  tapolcai  összes  aktív  ellátását,  valamint  Pápáról  a  gasztroenterológiát.  Tapolcán  és  Pápán
szakrendelések és egynapos ellátás maradna csak, az esztergomi kórházban pedig megszűnne 16
fül-orr-gégészeti aktív ágy. Ezen kívül Borsod-Abaúj-Zemplén megyében, Heves megyében, Tolna
megyében,  Nógrád  megyében,  Baranya  megyében,  Somogy  megyében,  Jász-Nagykun-Szolnok
megyében, Győr-Moson-Sopron megyében, Vas megyében és Zala megyében is megszüntetnének
kapacitásokat. Kérem Miniszter Urat, hogy ezzel kapcsolatban válaszoljon a következő kérdésekre!
Valóban terrvezi-e a kormány ezekben az intézményekben az aktív ellátás megszüntetését és haigen,
ponotosan mikortól?
Miért lenne szükség erre a változtatásra és milyen előzetes felmérések indokolják ennek esetleges
megvalósítását?


